
 

 

 
Beantwoording vragen uit de raadscommissie 

 
Zaaknummer Z-22-434445 

Documentnummer DOC-23-737999 

Naam commissielid J. de Vries 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD uit raadscie. 14-9 agendapunt 8.1 Rvs. 
Omgevingsvisie: ‘Agenda voor de Toekomst’  

Datum waarop de vraag is gesteld  

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de raadsvergadering. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Ik lees dat door bezuinigingen in de jaren 2019, 2020 en 2021 het groenonderhoud toen 

is afgeschaald. Daar is voor het bestaande groenonderhoud dus geen sprake van zo staat 

er. Is het onderhoud dus nu weer op het oude niveau en welk niveau is dit dan? 

antwoord  Het Groenonderhoud is na het afschalen niet opgeschaald en is daarmee nog op het 

niveau van 2021.  

Bij de Programmabegroting 2021 is afgesproken om het niveau van het groenonderhoud 

te verlagen van B naar C. 

2. De gesprekken met de dorpsraden zijn opvallend vaak niet gelukt. De stadsraad 

Medemblik ontbreekt geheel. Hoe kan dat? Kunt u dit nader toelichten? 

Antwoord De Wijde Blik heeft minder dorpsraden kunnen spreken in juni dan was gehoopt. Alle 

dorpsraden zijn meerdere keren gemaild en waar mogelijk na gebeld. Van een aantal 

dorpsraden (Andijk, Hauwert, Midwoud & Oostwoud, Onderdijk, Zwaagdijk-Oost) is 

helemaal geen reactie ontvangen.  

Benningbroek/Sijbekarspel heeft op dit moment geen dorpsraad. Stadsraad Medemblik 

gaf aan pas weer deze maand actief te zijn en heeft geen kernvisie opgesteld die 

gebruikt kan worden. Met Abbekerk/Lambertschaag was het niet gelukt om binnen de 

planning een afspraak te maken, maar gaven aan dat hun kernvisie actueel was. 

Gelukkig volgen er nog twee bijeenkomsten van de reflectiegroep waarin de leden van 

de kernraden hun inbreng kunnen geven op de vraagstukken die er liggen.  

Op dit moment hebben negen van de 13 (actieve) dorpsraden aangegeven deel te willen 

nemen aan de reflectiegroepen. Om de overige dorpsraden te enthousiasmeren voor de 

reflectiegroep sluiten we 2 oktober aan bij de algemene dorpsradenbijeenkomst 

georganiseerd door de kernconsulent. 

3. Wanneer is een onderzoek naar mobiliteitsaanpak op andere bedrijfsterreinen aan de 

orde? In het antwoord wordt alleen WFO Zwaagdijk genoemd? 

Antwoord Door capaciteitsproblemen van de ambtelijke organisatie is hier geen sluitend antwoord 

op te geven. 

 


